

Dream Compassioneers

香港學生服務領袖選舉 2024-25

Note to Applicant 參加者須知

Organized by Dream Compassioneers 童夢同行 主辦

Award Introduction 選舉介紹

Hong Kong Student Service Leaders Award, initiated and organized by Dream Compassioneers, aims to encourage promising students with outstanding community service. Student leaders will attend activities jointly held with various professionals and initiate service projects by themselves. The award will also promote the spirit of volunteerism, motivating the public to act for the good and contribute to society.

香港學生服務領袖選舉由聯校國際助學組織「童夢同行」主辦,旨在嘉許本港學生領袖於社會服務的 貢獻。本選舉將與不同專家合作,推動學生領袖主辦本地及國際服務活動,回饋社會。本選舉亦旨在社 會倡議,推廣服務精神,期望推動大眾貢獻所長,服務他人。

Supporting Organisation 支持機構



Introduction of Dream Compassioneers 「童夢同行」介紹

Dream Compassioneers is a joint-school international volunteering organization for education registered in Hong Kong (REF.CP/LIC/SO/19/63635), which aims to provide daily necessities and education opportunities for schoolchildren in poverty-stricken regions all over the world, improving their life in the long term.

童夢同行為聯校國際助學組織(社團註冊編號: REF.CP/LIC/SO/19/63635) ,旨在為世界上貧窮地區有需要的學童提供受教育的機會與生活所需,長遠讓其改變命運。

Website 網址



www.dreamcompassioneers.org

Social Media Platforms 社交平台



Instagram



Facebook



童夢同行 Dream Compassioneers



香港學生服務領袖選舉 2024-25

Note to Applicant 參加者須知

Organized by Dream Compassioneers 童夢同行 主辦

Selection Schedule 評選程序及時間

15 June 2025	Preliminary Selection 初選
2025年6月15日	
13 July 2025	The 3 rd HKSSLA Award Ceremony cum 4 th HKSSLA Opening Ceremony
2025年7月13日	第三屆頒獎禮暨第四屆開幕禮
19/20 July 2025	Shortlisted Interview 複選面試
2025年7月19/20日	
July - August 2025	Participate in service projects organised by Dream Compassioneers and
2025年7月-8月	execute self-initiated service projects 策劃及實踐服務計劃
August 2025	Final Interview 決選面試
2025年8月	
TBC 待定	Award Ceremony 頒獎禮
	Service Trip / NGO Internship 服務交流團 / 慈善機構實習

Eligibility 參加資格

S.4 to S.5 / Grade 10 to 11 / Years 11 to 12 students in Hong Kong

現於香港就讀中四至中五/第10至11級(12年制)/第11至12年(13年制)的學生均可報名參加

Application Procedure 參選方法

- 1. Students could apply through School Nomination or Self-nomination. There is no limit for the number of nominations from each school.
 - 符合參加資格的學生可透過校方提名或自薦參選。每間學校的參選人數不限。
- 2. Please upload the completed application form to https://forms.gle/KETVDaWcAfu69RGh8 on or before 15 June 2025.

請於 2025 年 6 月 15 日或之前上載報名表格至 https://forms.gle/KETVDaWcAfu69RGh8。



香港學生服務領袖選舉 2024-25

Note to Applicant 參加者須知

Organized by Dream Compassioneers 童夢同行 主辦

Judging and Advisory Panel 評審及顧問團

Mr. Fong Yick Jin, Eugene	Former District Governor of Rotary International District 3450
方奕展先生	國際扶輪 3450 地區前地區總監
Ms. Wong Lee Lee	Principal of SKH Bishop Mok Sau Tseng Secondary School
王莉莉校長	聖公會莫壽增會督中學校長
Prof. Lee Chi Kin John, JP	Chair Professor of Curriculum and Instruction of the Education
李子建教授	University of Hong Kong
	香港教育大學課程與教學講座教授
Prof. Herman Hu, GBS, JP	Co-Chairperson of Board of Governors of the CityU Foundation
胡曉明教授	香港城市大學基金聯席主席
Mr. Tso Siu Man	Former Principal of De La Salle Secondary School, N.T
曹紹民校長	新界喇沙中學前校長
Mr. Leung Wai Kwong, IDSM, IMSM	Chief Executive of Yan Chai Hospital
梁偉光先生	仁濟醫院行政總裁
Mr. Chan Yik Yeung	Co-founder of Dream Compassioneers
陳易楊先生	童夢同行聯合創辦人
Mr. Chan Pak Hong	Forbes 30 under 30 Asia 2020
陳柏康先生	2020 年福布斯亞洲年輕領袖
Dr. Wilson Chan Fung Cheung	Adjunct Professor and MBA Associate Director of Outreach of City
陳鳳翔教授	University of Hong Kong
	香港城市大學客座教授及工商管理碩士課程協理主任
Prof. Poon Ming Kay	Chair of Department of Chinese Language and Literature in the
潘銘基教授	Chinese University of Hong Kong, Associate Master of Wu Yee Sun
	College
	香港中文大學中國語言及文學系系主任、伍宜孫書院副院長

(排名不分先後,按中文筆劃排列)

(In no particular order, arranged by Chinese stroke count)



Dream Compassioneers

香港學生服務領袖選舉 2024-25

Note to Applicant 參加者須知

Organized by Dream Compassioneers 童夢同行 主辦

Awards 獎項

- The successful applicants will be awarded a Certificate of Participation. 所有成功報名同學將獲頒發參與證書。
- The 50 shortlisted candidates will be awarded a Certificate of Merit. 五十位入圍複選的學生將獲頒發優異證書。
- Up to 20 students will be selected as Outstanding Student Service Leaders.
 傑出學生服務領袖
- The TOP 10 Hong Kong Outstanding Student Service Leaders
 香港十大傑出學生服務領袖

*Dream Compassioneers reserves the right, at its sole discretion, to amend and interpret the Terms and Conditions without prior notice. All decisions of Dream Compassioneers about the Award are final and not subject to appeal.

*童夢同行對所有條款及細則均有修改及解釋的權利,而無需作事前通知。童夢同行就有關獎項所作出的所有決定為最終決定,任何人不得異議。

Enquiries 查詢

Email 電郵: hkssla@dreamcompassioneers.org

Contact 電話: +852 5119 2252 (President Ms. Ice Or 籌委會主席柯嘉瑩小姐)